
VÝROČNÍ ZPRÁVA 2024



V lednu 2024 proběhly volby do Představenstva klubu
FIT++, které vyhlásilo Představenstvo ve složení: Štěpán Pechman,
Stanislav Lepič, Albert Havliček, Matyáš Rak a Marek Severa. Ve

volbách do Představenstva
kandidovalo osm členů, zvoleno jich bylo sedm.

Představenstvo od února 2024 do ledna 2025 fungovalo v
následujícím složení:

Předsedkyně Barbora Karlíková

Místopředseda Stanislav Lepič

člen Představenstva Matyáš Rak

člen Představenstva Matěj Široký

členka Představenstva Andrea Jeřábková
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AKTIVNÍ ČLENOVÉ
K 31. 12. 2024 měl klub FIT++ právě 102 členů.

Volební účast ve volbách do Představenstva klubu
FIT++ 2025, které proběhly v lednu 2025,  byla

57,84% (59 členů). Tyto členy považujeme za aktivní
členskou základnu.

Avšak z dotazníků na našich pravidelných akcí na
fakultě (deskovky, LAN párty, FIT Vánoce) víme, že

účast je v průměru 60 - 100 lidí.
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NOVÝ WEB
V červnu 2024 jsme nasadili nový web. Autorem je
člen klubu Alexandr Stehlík. O nasazení a správu se
stará bývalý člen Představenstva Albert Havliček.



DESKOVKY N.1 A N.2
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V červnu a říjnu 2024 jsme v prostorách fakulty
uspořádali odpoledne plné deskových her ve

spolupráci se zájmovým klubem STOH. Tato
spolupráce je dlouhodobá a těšíme se na další

společné Deskovky!



FIT PÁRTY
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Tradiční FIT párty se v roce 2024 konala v klubu
Futurum na Andělu. Její název ‚‚Menší pařbinka‘‘

byl inspirován oblíbeným vyučujícím Ing. Lukášem
Bařinkou. 

Na FIT párty vystoupili oblíbení Foggy Dude, 1VISH,
Liaa a DJové Roudnas, Silenter a Tempest. 



WORKSHOPY S EY
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S firmou Ernst & Young se nám v roce 2024
podařilo navázat dlouhodobou spolupráci. V

rámci níž pro náš klub pořádají workshopy na IT
témata, kterým se ve firmě věnují. V únoru 2024

jsme absolvovali workshop na téma LLM a v říjnu
2024 workshop o penetračních testech. 



ORIENŤÁK 2024
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V březnu 2024 jsme uspořádali již druhý ročník
Orientačního běhu po Dejvickém Kampusu. Zaujal

nejen naše členy a studenty FIT ČVUT, ale i
zaměstance ČVUT nebo ÚOCHB. 



LAN PÁRTY N.1 A N.2
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V březnu a listopadu jsme v prostorách FIT ČVUT
uspořádali dvě LAN párty. Na obou bylo možné si
zahrát na konzolích, vyzkoušet si VR, dance pad
nebo si s kamarády a spolužáky užít libovolnou

počítačovou hru na svém notebooku. Na
listopadové párty proběhl i turnaj v LoL. Právě
listopadová LANka zaznamenala rekorní účast

přes 100 lidí. 



FITRIP N.1 A N.2

10

V dubnu a říjnu proběhl
FITrip. V dubnu jsme se

vydali na Ještěd, v řijnu k
pramenům Labe. Již

tradiční akce FIT++, které
se obvykle učastní kolem

10 nadšenců.



PUB KVÍZY SE
SPOLUPRACUJEME
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Se studentským klubem SpoluPRACUJEME, který cílí
primárně na ekonomicky zaměřené studenty,

jsme se rozhodli vytvořit společný večer plný IT i
ekonomických otázek v ISC Hubu na Masarykově

koleji. 

Proběhly již dva kvízy, v květnu a říjnu 2024.



JÓGA V KAMPUSU
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Během letního zkouškového období jsme pro
studenty i zaměstnance pořádali pravidelné lekce
jógy před Fakultou stavební ČVUT. Překvapivě se

lekce staly mezi studenty docela populární, hlavně
pro obyvatele dejvických kolejí.



FIT VODA 2024
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Podařilo se nám uspořádat i další pravidelnou akci
FIT voda, letos pod taktovkou Matyáše Raka. V
srpnu 2024 jsme vyrazili v počtu 20 lidí na řeku

Sázavu. Nikdo se neutopil :).



Úvodní den plný přednášek, zábavy a seznamování
proběhl na začátku září 2024 pro studenty prvního

ročníku bakalářského studia. 

Letos jsme provedli několik změn v programu oproti
loňským ročníkům. Místo odpoledních přednášek jsme

připravili orientační hru po dejvickém kampusu,
jmenovitě Kateřina Zusková a Jakub Horák. Hra měla za
cíl studenty seznámit mezi sebou a s prostory univerzity.

Děkujeme firmě EY za podporu díky, které se nám
povedlo zorganizovat závěrečnou HelloFIT after párty.

HELLO FIT! 2024
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OPEN STUDY
SESSIONS
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Letošním pokusem byly tzv.
Open Study Sessions, neboli

studijní večery jejichž cílem je
zjednodušit studentům prvního
ročníku přestup ze střední na

vysokou školu a doplnit některé
informace, kterým se výuka tolik

nevěnuje. Navázali jsme na
tradiční workshop o instalaci

Linuxu a rozšířili je o další témata. 

Původní čtyři večery měly takový
úspěch, že se ještě nekolik

dalších v semestru konalo a
budou se konat i v

nadcházejícím letním.



WORKSHOP LATEX

WORKSHOP CLOJURE
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FIT++
TEAMBUILDING
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Pro členy našeho klubu jsme na začátku prosince
2024 uspořádali malý teambuilding v prostorách
naší fakulty. Nechyběla ani upoutávka na tehdy

nadcházející volby do Představenstva 2025.



FIT VÁNOCE
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Konec semestru jsme ukončili tradičním vánočním
posezením nad cukrovím, svařákem, masala tea a

deskovkami. Účast na akci byla vysoká, okolo 70 lidí. 
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Děkujeme všem studentům, aktivním členům,
spřáteleným klubům, vedení SU ČVUT a

naší fakultě za podporu v roce 2024.
Jsme rádi, že jsme mohli uspořádat nejvíce akcí za

historii klubu FIT++. Těší nás, že se naše členská
základna rozrostla o spoustu nových aktivních členů. 

Těšíme se na rok 2025!


